
 
 

ДУНАЄВЕЦЬКА МІСЬКА РАДА 

VIII скликання 

 

 ПРОТОКОЛ  

розширеного засідання постійної комісії з питань  освіти, культури, охорони здоров’я, 

фізкультури, спорту та соціального захисту населення, регламенту, депутатської діяльності 

та етики,  прав людини, законності, запобігання та врегулювання конфлікту інтересів 

 

 

27 травня 2025 р.                                                                           

                                                                                                                 зал засідань міської ради  

                                                                                            

1400 год. 00 хв. дня                                                                                              

 

На засіданні присутні члени постійної комісії:  

Чекман Ю.П., Даньков Ю.М., Доротюк І.В., Келащук Л.А., Красовська Л.Є., Поліщук Ю.С., 

Понцак Н.Д. 

 

Запрошені: 

Заяць В.В. - міський голова 

Антал В.І. - заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Чекман В.К. - заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Боднар С.Б. - голова постійної комісії з питань  планування, фінансів, бюджету та соціально-

економічного розвитку, зв’язків з виконавчими структурами, органами місцевого 

самоврядування, об’єднаннями громадян та засобами масової інформації 

Гураєвська Т.С. - заступник голови комісії з питань житлово-комунального господарства, 

комунальної власності, промисловості, підприємництва та сфери послуг, керівник фракції 

політичної партії «Слуга народу» 

Срюбко О.О. - керівник фракції політичної партії ВО «Батьківщина» 

Бец А.В. – директор комунального  некомерційного підприємства  Дунаєвецької міської ради  

«Дунаєвецька багатопрофільна лікарня»   

Бойко Л.В. – директор КНП «Дунаєвецький центр первинної медико-санітарної допомоги»  

міської ради 

Ісакова І.А. - начальник управління освіти, молоді та спорту міської ради 

Кобіта М.В. - начальник управління культури та туризму міської ради 

Лясота Т.А. – начальник юридичного відділу апарату виконавчого комітету міської ради 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Звіт про виконання фінансового плану комунального  некомерційного підприємства 

Дунаєвецької міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна лікарня» за І квартал 2025 року 

2. Звіт про виконання фінансового плану комунального некомерційного підприємства 

«Дунаєвецький центр первинної медико-санітарної допомоги» Дунаєвецької міської                          

ради  за І квартал 2025 року 

3. Про зміну назви закладу освіти 

4. Про оптимізацію Ганнівської гімназії  Дунаєвецької міської ради 

5. Про ліквідацію Лисецької  гімназії Дунаєвецької міської ради 

6. Про ліквідацію Великопобіянської  гімназії Дунаєвецької міської ради 



7. Про ліквідацію Cічинецької  гімназії Дунаєвецької міської ради 

8. Про виключення з базової мережі та затвердження переліку закладів культури базової 

мережі місцевого рівня Дунаєвецької територіальної громади 

9. Про внесення змін до рішення п’ятдесят першої сесії міської ради VІІІ скликання                      

від 22.12.2022 р. № 16-51/2022 «Про затвердження структури комунальної установи 

Дунаєвецької міської ради «Міський культурно - мистецький просвітницький центр» 

 

 

Розгляд питань 

1. Звіт про виконання фінансового плану комунального  некомерційного підприємства 

Дунаєвецької міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна лікарня» за І квартал 2025 року 

СЛУХАЛИ:  Бец А.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Звіт про виконання фінансового плану комунального  

некомерційного підприємства Дунаєвецької міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна 

лікарня» за І квартал 2025 року» винести на розгляд сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

2. Звіт про виконання фінансового плану комунального некомерційного підприємства 

«Дунаєвецький центр первинної медико-санітарної допомоги» Дунаєвецької міської                          

ради  за І квартал 2025 року 

СЛУХАЛИ:  Бойко Л.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Звіт про виконання фінансового плану комунального 

некомерційного підприємства «Дунаєвецький центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Дунаєвецької міської ради  за І квартал 2025 року» винести на розгляд сто третьої  сесії 

міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

3. Про зміну назви закладу освіти 

СЛУХАЛИ:  Ісакову І.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про зміну назви закладу освіти» винести на розгляд сто 

третьої  сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

4. Про оптимізацію Ганнівської гімназії  Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ:  Ісакову І.А. 

«Процес ліквідації, оптимізації закладів освіти є болючим питанням кожного 

населеного пункту. Проте він є не відворотнім у сьогоднішніх реаліях. За останні 3 роки 

кількість дітей шкільного віку зменшилась більше ніж на 800 дітей. Заклади освіти сільської 

місцевості найбільше відчули проблематику із міграцією дітей. Процес зменшення дітей 

значно збільшує вартість утримання та належного забезпечення закладів освіти. Галузь 

освіти фінансується з двох основних джерел це державний бюджет – оплата праці 

педагогічних працівників та місцевий всі інші видатки, а це оплата праці технічному 

персоналу, підвіз, харчування, оплата енергоносіїв та зміцнення матеріально технічної бази. 

А це в цифрах складає 2024 рік – 116 857,0 тис. грн., 2025 рік – 141 360,3 тис. грн. Ріст 21%. 

Загалом у 2024 використано 220 512,8 тис. грн. 

План на 2025 рік 250,5 млн. грн. 

Вперше за 10 років функціонування громади освітню субвенцію на оплату праці 

педагогічних працівників виділено тільки до 01 вересня цього року. Тобто нам на вересень-

грудень потрібно ще 30 509 100 грн. Окрім того дефіцит, що покривається місцевим 

бюджетом становить 15 851 000 грн. На останній нараді із заступницею голови офісу 

Президента, яка відбулася у квітні 2025 року повідомлено, що вся оплата праці педагогічних 

працівників здійснюється за кошти європейських донорів. (Тому як будуть розвиватися події 



впродовж літа невідомо.) Також у березні 2024 року Кабінет Міністрів України затвердив 

зміни до Порядку та умов надання освітньої субвенції з державного бюджету місцевим 

бюджетам (постанова від 14 січня 2015 р. № 6) і формули розподілу освітньої субвенції між 

місцевими бюджетами (постанова від 27 грудня 2017 р. № 1088). Формула розподілу 

освітньої субвенції, передбачає припинення фінансування малокомплектних шкіл. Для 

стимулювання підвищення ефективності шкільної мережі та якості освіти не будуть 

фінансуватися коштом освітньої субвенції заклади освіти з кількістю учнів менш як 45 осіб 

(з 1 вересня 2025 року) та менш як 60 осіб (з 1 вересня 2026 року). Варто зауважити, що 

бюджет формується на календарний рік, а не на навчальний. Розподіл освітньої субвенції 

здійснюється на основі кількості учнів закладів освіти станом на 1 жовтня року, що передує 

плановому бюджетному періоду. 

Міською радою в лютому поточного року ініційовано лист-звернення до Міністерства 

фінансів України щодо внесення змін до формули розподілу освітньої субвенції. У відповіді 

Міністерства фінансів України чітко зазначено щодо негайного вжиття заходів з оптимізації 

мережі закладів загальної середньої освіти громади із середньою наповнюваністю класів 

менше 10 учнів. Крім того в згаданому листі Міністерства зазначені заклади освіти, що 

сьогодні винесені на ліквідацію. 

31 травня 2024 року на сайті Дунаєвецької міської ради було оприлюднено оголошення 

та проект рішення про ліквідацію Ганнівської гімназії, Січинецької гімназії, Лисецької 

гімназії та В.Побіянської гімназії. Обговорення питання щодо забезпечення ефективного 

комплектування класів у закладах загальної середньої освіти та формування мережі закладів 

освіти, відбувалося у серпні 2024 року на засіданні виконавчого комітету Дунаєвецької 

міської ради та на колегії та нарадах із керівниками закладів загальної середньої освіти. 

Протягом навчального року відбувалися також обговорення на сході сіл та у закладах освіти. 

Всі процедури відповідно до закону дотримано. 

Так, станом на травень 2025 року у Ганнівській гімназії навчається 52 учні, у 3,4,5,8 

класі навчається по 4 учні (організовано індивідуальне навчання), у 1, 9 класі – по 5 учнів, у 

2 класі – 9 учнів, у 6 – 6 учні, у 7 – 11 учнів. Впродовж навчального року вибув 1 учень (4 

клас). Таким чином, середня наповнюваність класів Ганнівської гімназії становить 5,8 учнів, 

коли у закладах освіти громади – 16,1 учнів. Бюджет закладу за 2024 рік становить 4 732 800 

грн.  

Субвенція 2 862 400 грн., місцевий бюджет 1 870 400 грн. (енергоносії 290 200 грн., 

харчування пільгових категорій 109 400 грн., придбання 49 600 грн.).  

Середня вартість утримання одного учня у Ганнівській гімназії – 84 500 грн., коли у 

громаді складає – 42 800 грн.  

По штатному розпису всього 27 ставок, 18 педагогів і 9 техперсонал.  

Проводяться співбесіди із педагогами щодо подальшого працевлаштування. З січня 

2025 року був сформований кадровий резерв в міських школах, деякі вакансії вже закриті 

педагогічними працівниками із закладів, що ліквідуються. Робота продовжується. 

Ганнівська гімназія оптимізовується в заклад дошкільної освіти. Діти дошкільного віку 

навчаються в окремому приміщенні, яке забезпечено індивідуальним опаленням (газ) та 

приміщенням харчоблоку. Спискова кількість дітей - 12» 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проект рішення сто третьої сесії Дунаєвецької міської ради VІІІ 

скликання «Про оптимізацію Ганнівської гімназії  Дунаєвецької міської ради». 

2. Рекомендувати депутатам міської ради затвердити проект рішення сто третьої сесії 

Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання «Про оптимізацію Ганнівської гімназії  

Дунаєвецької міської ради». 

ОДНОГОЛОСНО 

 

 



5. Про ліквідацію Лисецької  гімназії Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ:  Ісакову І.А. 

«Станом на травень 2025 року у Лисецькій гімназії навчається 51 учень (з них 6 

екстернів, 5 та 9 клас по 1 екстерну, 4 та 8 клас по 2 екстерни), 1 клас відсутній, у 3 класі – 3 

дітей (організовано індивідуальне навчання), у 4,9 класі навчається по 4 учні (організовано 

індивідуальне навчання), у 2 класі – 6 учнів, у 4 – 8 учнів, у 6 – 11 учнів, у 7 – 5 учнів, у 8 – 

10 учнів. Впродовж навчального року вибули 2 учні (8 та 9 клас по 1 дитині). Таким чином, 

середня наповнюваність класів Лисецької гімназії становить 5,7 учнів, коли у закладах освіти 

громади – 16,1 учнів. Бюджет закладу за 2024 рік становить 4 893 200 грн.  

Субвенція 2 542 800 грн., місцевий бюджет 2 350 400 грн. (енергоносії 778 400 грн., 

харчування пільгових категорій 58 100 грн., придбання 31 600 грн.).  

Середня вартість утримання одного учня у Лисецькій гімназії – 84 400 грн., коли у 

громаді складає – 42 800 грн.  

По штатному розпису всього 22 ставки, 14 педагогів і 8 техперсонал.  

Лисецька гімназія ліквідовується. У закладі дошкільної освіти спискова кількість дітей 

15 (з них 5 дітей п’ятирічного віку), середнє відвідування протягом навчального року 8 дітей. 

Заклад дошкільної освіти використовує 2 приміщення школи. Забезпечити опалення тільки 

цих окремих приміщень та організацію харчування неможливо. Тому заклад дошкільної 

освіти не залишається». 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проект рішення сто третьої сесії Дунаєвецької міської ради VІІІ 

скликання «Про ліквідацію Лисецької  гімназії Дунаєвецької міської ради». 

2. Рекомендувати депутатам міської ради затвердити проект рішення сто третьої сесії 

Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання «Про ліквідацію Лисецької  гімназії Дунаєвецької 

міської ради». 

ОДНОГОЛОСНО 
 

6. Про ліквідацію Великопобіянської  гімназії Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ:  Ісакову І.А. 

«Станом на травень 2025 року у В.Побіянській гімназії навчається 44 учні, у 2 класі 

навчається 3 учні (організовано індивідуальне навчання), у 4 класі навчається 4 учні 

(організовано індивідуальне навчання), у 7 класі навчається 2 учні (організовано 

індивідуальне навчання), у 1,8,9 класі – по 6 дітей, у 5,6 класі – по 5 дітей, у 3 класі – 7 дітей. 

Впродовж навчального року вибули 2 учні (4 та 5 клас по 1 дитині). Таким чином, середня 

наповнюваність класів В.Побіянської гімназії становить 4,9 учнів, коли у закладах освіти 

громади – 16,1 учнів. Бюджет закладу за 2024 рік становить 4 354 500 грн.  

Субвенція 2 851 600 грн., місцевий бюджет 1 502 900 грн. (енергоносії 208 900 грн., 

харчування пільгових категорій 73 500 грн., придбання 35 000 грн.).  

Середня вартість утримання одного учня у В.Побіянській гімназії – 88 900 грн., коли у 

громаді складає – 42 800 грн.  

По штатному розпису всього 23 ставки, 14 педагогів і 9 техперсонал.  

В.Побіянська гімназія ліквідовується. У закладі дошкільної освіти спискова кількість 

дітей 12 (з них 6 дітей п’ятирічного віку), середнє відвідування протягом навчального року               

6 дітей. Тому заклад дошкільної освіти не залишається». 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проект рішення сто третьої сесії Дунаєвецької міської ради VІІІ 

скликання «Про ліквідацію Великопобіянської  гімназії Дунаєвецької міської ради». 

2. Рекомендувати депутатам міської ради затвердити проект рішення сто третьої сесії 

Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання «Про ліквідацію Великопобіянської  гімназії 

Дунаєвецької міської ради». 

ОДНОГОЛОСНО 



7. Про ліквідацію Cічинецької  гімназії Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ:  Ісакову І.А. 

«Станом на травень 2025 року у Січинецькій гімназії навчається 54 учні, у 1,9 класі 

навчається по 3 учні (організовано індивідуальне навчання), у 2 класі навчається 4 учні 

(організовано індивідуальне навчання), у 4,7,8 класі – по 6 дітей, у 3 класі – 5 дітей,                             

у 6 класі – 11 дітей. Впродовж навчального року прибув 1 учень (2 клас 1 дитина). Таким 

чином, середня наповнюваність класів Січинецької гімназії становить 6 учнів, коли у 

закладах освіти громади – 16,1 учнів. Бюджет закладу за 2024 рік становить 4 855 500 грн.  

Субвенція 2 840 300 грн., місцевий бюджет 2 015 200 грн. (енергоносії 326 600 грн., 

харчування пільгових категорій 80 700 грн., придбання 213 500 грн.).  

Середня вартість утримання одного учня у Січинецькій гімназії – 78 300 грн., коли у 

громаді складає – 42 800 грн.  

По штатному розпису всього 25 ставок, 15 педагогів і 10 техперсонал.  

Січинецька гімназія ліквідовується. У закладі дошкільної освіти спискова кількість 

дітей 9 (з них 1 дитина п’ятирічного віку і ще 1 дитина підвозиться із Дунаєвець), середнє 

відвідування протягом навчального року 6 дітей. Заклад дошкільної освіти розміщується в 

окремому приміщенні. Проте залишається мала кількість дітей, тому заклад дошкільної 

освіти не залишається». 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проект рішення сто третьої сесії Дунаєвецької міської ради VІІІ 

скликання «Про ліквідацію Cічинецької  гімназії Дунаєвецької міської ради». 

2. Рекомендувати депутатам міської ради затвердити проект рішення сто третьої сесії 

Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання «Про ліквідацію Cічинецької  гімназії 

Дунаєвецької міської ради». 

ОДНОГОЛОСНО 

 

8. Про виключення з базової мережі та затвердження переліку закладів культури базової 

мережі місцевого рівня Дунаєвецької територіальної громади 

СЛУХАЛИ:  Кобіту М.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про виключення з базової мережі та затвердження переліку 

закладів культури базової мережі місцевого рівня Дунаєвецької територіальної громади» 

винести на розгляд сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

9. Про внесення змін до рішення п’ятдесят першої сесії міської ради VІІІ скликання                      

від 22.12.2022 р. № 16-51/2022 «Про затвердження структури комунальної установи 

Дунаєвецької міської ради «Міський культурно - мистецький просвітницький центр» 

СЛУХАЛИ:  Кобіту М.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішення п’ятдесят першої сесії міської 

ради VІІІ скликання від 22.12.2022 р. № 16-51/2022 «Про затвердження структури 

комунальної установи Дунаєвецької міської ради «Міський культурно - мистецький 

просвітницький центр» винести на розгляд сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

 

Голова комісії                     Юрій ЧЕКМАН 

 

Секретар комісії                                                                                    Ірина ДОРОТЮК 


